

《单词百科:split-flow是什么意思?split-flow怎么发音?split-flow的解释和用法》

英语单词split-flow是什么意思?split-flow怎么读?split-flow怎么发音?简答网为您整理了split-flow的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



split-flow怎么读

split-flow的读音:[sp'l ɪ tfl' ə ʊ]

split-flow的意思

1、分开流动，分流;

split-flow的相关词组

- 1、axial flow fan [化] 轴流式通风机; 轴流式送风机; 轴流式风机; 轴流风扇;
- 2、average flow 平均流量;

- 3、air flow switch 气掣电器;
- 4、air flow meter 空气流量计;
- 5、air flow 气流;
- 6、boiler flow temperature 锅炉瘤水温度;
- 7、blood flow 血流量;
- 8、base flow 底流, 基本水流;基流;
- 9、banana split 香蕉半剖条;
- 10、cash flow 资金流动;现金流动量;
- 11、debris flow 泥石流;
- 12、data flow diagram 数据图;
- 13、ebb and flow 潮的涨落, 盛衰, 消长;
- 14、flow shop 流动商店
- 15、flow rate 流量;流率;
- 16、flow out 流出;大量地花掉;倾泻;
- 17、flow meter 流量计[表];
- 18、flow into 流入;渐;
- 19、flow in 流入;
- 20、flow from 从...流出;起因于..., 产生于...;

split-flow的双语例句

- 1、Set head pressure, split flow, and septum purge flow to appropriate levels.

设置相应的柱头压、分流比、隔垫吹扫.

- 2、Human mitotic chromosomes split-flow metier

人类有丝分裂染色体

3、The Optimal Split-flow Design of Coordinated Training Cadets in Naval On-post Training

海军院校合训学员任职教育分流优化设计

4、Selection of parameters and control of hydraulic mechanical split-flow transmission

液压机械分流传动结构参数的选择及控制研究

5、Several practical methods and equipment for the initial split-flow control, especially a high efficient initial split-flow equipment were introduced.

此外，介绍了几种常见的初期弃流控制方法和装置，重点介绍了一种高效率初期弃流装置。

6、The results show that: the split-flow program of this paper putting forward is sure to solve engine stall issue and verify the correctness of theoretical research and simulation model.

试验结果表明：本文所提出的分流方案能够有效解决发动机失速问题，验证了理论分析和仿真模型正确性。

7、The results show that the actual conditions such as the character of catchment or sewer, the treatment operations or rainwater utilization technology should be made into consideration to determine the initial split-flow control volume.

分析结果表明，初期弃流控制量应根据汇水面或管道性质、采用的处理或利用工艺系统及针对目的等具体条件而定。

8、Exploring on the Categorizing and Split-flow of the School Discipline

关于专业归类与分流的探索

9、Several split-flow bars are available for the convenience of replacement depending on different raw materials.

我们配备了多根分流芯棒，以便根据生产原料的不同进行修整。

10、The drainage function of split-flow rainwater system is affected by non-rainwater inflow, and directly discharging the mixed wastewater can cause serious pollution of receiving bodies.

分流制雨水系统的非雨水入流不但影响其正常的排涝功能，而且混接污水的直接排放还易导致受纳水体的严重污染。

11、Initial Split-flow Control of Urban Rainwater Runoff Pollution

城市雨水径流污染的初期弃流控制

12、This equipment has the advantage of volumetric and small pipe split-flow methods, with a high investment benefit in the projects of pollution control in large catchment area and sewer rainwater as well as rainwater utilization.

该装置具有容积弃流法和小管弃流法的优点，在较大汇水面和管道雨水的污染控制以及雨水利用项目中应用具有较高的投资效益。

13、The educational split-flow of Singapore and its reference for China's education reform

新加坡的教育分流制度及对我国教育改革的启示

14、Staff split-flow is the bottleneck of Chinese county government organizational reform.

人员分流是我国县级政府机构改革的瓶颈。

15、The underwater split-flow channel sand body and river mouth bar sand body have been found by using this identifying approach, which provided concrete objects for deployment of lithologic exploration in this region.

利用这种识别方法在该区找到水下分流河道砂体和河口坝砂体，为该区的岩性勘探部署提供了具体目标。

16、The hydraulic-mechanical split-flow trans-mission is a modern and efficient stepless transmission.

液压机械分流传动是一种新型高效的无级变速传动装置。

17、The permeation character is a very important quality index as to porous materials which are utilized for filtration and separation, fluid blend, gas distribution and split-flow, and so on.

透过性能对用于过滤分离、流体混合、布气分流等方面的多孔材料是一项十分关键的质量指标。

18、To remedy the problem that the flows with different data rates can not be coded directly, we code them using the method of split-flow and present the greedy algorithm to calculate network coding gain.

针对多条不同速率的数据流不能直接编码的问题，研究用分流的方法进行编码，并给出了编码增益的贪婪算法用于计算网络编码的增益。

以上是简答网为您整理的split-flow怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于split-

flow的用法、split-

flow的释义、split-flow的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/split-flow>

